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In Jasper Fforde's Great Britain, circa 1985, time travel is routine, cloning is a reality
(dodos are the resurrected pet of choice), and literature is taken very, very seriously.
England is a virtual police state where an aunt can get lost (literally) in a Wordsworth
poem and forging Byronic verse is a punishable offense. All this is business as usual for
Thursday Next, renowned Special Operative in literary detection. But when someone
begins kidnapping characters from works of literature and plucks Jane Eyre from the
pages of BrontA's novel, Thursday is faced with the challenge of her career. Fforde's
ingenious fantasy-enhanced by a Web site that re-creates the world of the
novel--unites intrigue with English literature in a delightfully witty mix.
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这个系列可以追。另，这本书是文科生写科幻小说的极好范本。

-----------------------------
还好吧，故事很简单，有不少英国文学的梗，尤其是简爱

-----------------------------
文科生拯救世界什么的最喜欢了

-----------------------------
收尾过快

-----------------------------
越来越喜欢这个作者的风格了。不多不少的幽默和荒诞，加上奇幻小说最喜欢的foresh
adowing和不少科幻作品喜欢的彩蛋，是一本很轻松的小说。一定要挑毛病的话大概是
里面对于时间穿越的设定比较不够真实，不过世界都不一样，又不是硬科幻，不要想太
多

-----------------------------
还行吧，阅读快感主要来源于密集的文学梗，基本上就是爽文。。。英国文学版头号玩
家。不过玩梗的作品真的也就这样了。。我看评论有人说文科生写科幻应该按这个？不
，文科生写科幻的标杆是光明王那种好吗。。。

-----------------------------
好看！！穿越＋架空！

-----------------------------
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